
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ KOMISJI OŚWIATY, ZDOWIA 

I SPRAW SOCJALNYCH W MIESIĄCU KWIETNIU 2022 ROKU. 

W  tym miesiącu  Komisja obradowała dwa razy : 11. 04. 2021 i 26.04.2021 roku. 

 

Komisja analizowała następujące tematy: 

 

1.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2.Sprawozdanie z działalności  Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 rok. 

3.Profilaktyka uzależnień w szkołach-działania zrealizowane i planowane do realizacji.  

4.Plany związane z przygotowaniem sezonu letniego na basenach w kontekście uczniów                           

 placówek oświatowych i mieszkańców naszego Miasta. 

5. Sprawy bieżące. 

Protokół z poprzedniego miesiąca przyjęto jednogłośnie ,,za”. 

W punkcie drugim: Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

przeanalizowano i szeroko omówiono  materiał przygotowany przez Kierownik MOPS  

Magdalenę Bosowską. Dyskutowano o funkcjonowaniu Ośrodka ,strukturze zatrudnienia,  o 

zwiększonych nakładach finansowych  przeznaczonych na bezpieczeństwo sanitarne, 

realizowanych zadaniach i projektach. 

Rok 2021 mimo wprowadzonych obostrzeń związanych z pandemią był bardzo pracowity. 

Kierownik MOPS podkreśliła,że jest bardzo zadowolona ze współpracy  swoich pracowników. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przeanalizowany materiał przyjęto jednogłośnie ,,za”.  

 W punkcie drugim posiedzenia  profilaktykę uzależnień omówił Sekretarz Sylwester Foltyn. 

Zamierzenia i realizacje są wprost oparte na Gminnym Programie Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

Poruszano temat niepokojący  narkotyków wśród młodzieży oraz   zjawiska odchodzenia od  

organizacji wycieczek szkolnych w szkołach. 



W kolejnym punkcie analizowano plany inwestycyjne oraz zaplanowane wydarzenia na sezon 

letni na Wislańskich basenach. 

Temat omówił Burmistrz Tomasz Bujok. 

Dyskutowano o cenniku basenów ,organizacji nauki pływania dla uczniów w okresie letnim i 

problemie braku ratowników. 

W głosowaniu jednogłośnie przyjęto przygotowany i przedstawiony materiał ,,za. 

W sprawach bieżących poruszano temat Ukraińskich uczniów w naszych szkołach. 

Na posiedzeniu Wspólnych Komisji 26.04.22r omawiano wszystkie uchwały i materiały 

przygotowane na Sesję Rady Miasta. 
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